



Stenløse BK

Emne: Bestyrelsesmøde den 27. Marts 2017 kl. 19.00 i Stenløse BK klubhus.

Mødeleder: Lars Stage

Referent: Bo Vesth

Dato: 2017-03-27

Varighed: 19:00 – 21:00

Til stede:

Lars, Rene, Kasper, Mette, Ove, Kim, Ditte, Gert, Brian, Bo.

Dagsordenspunkt:

- 1) Konstituering udfærdigelse af organisations diagram

- 2) Orientering om aktiviteter siden sidst.

- a) Møde med Senior 1

- b) Aktivitetsudvalg:

Beslutning / konklusion:

Sekretær, Bo Vesth
Næstformand, Rene Hansen

Dame/pige afdeling skal på organisations diagrammet.

Aktivitetsudvalget skal på organisations diagrammet. (Navn og billeder)

Der bør etableres en socialt udvalg.

Alle bestyrelsesmedlemmer skal registreres i kluboffice med Navn, adresse, fødselsdag, tlf og email.

Bestyrelsen arbejder på en rollefordeling som hurtigst muligt skal kommunikeres.

Bestyrelsen vil arbejde på at få styrket kulturen i klubben på tværs af årgange. Dette skulle meget gerne afstedkomme mere liv i klubben.

Kim M og Brian har afholdt et godt møde med Senior 1.

Senior 1 kamp lørdag d. 1 april spilles på kunstbanen. Bane 1 bliver ikke klar. Der bliver gratis entre.

Det skal annonceres på FB og hjemmeside. Porten åbnes 12.30 på lørdag.

Der skal sættes minestrimmel rundt om banen. Der er ingen servering fra aktivitetsudvalget.

Der skal laves en aftale med Svend vedr. sponsorkort.

Ansvarlig:

Lars

Bo

Bo

Aktivitets-
udvalget.

Mette

Deadline:

c) Sponsorer	Fremadrettet vil der være gratis adgang for alle betalende medlemmer af SB til senior 1 hjemmekampe. Bestyrelsen håber den vej igennem at kunne tiltrække flere tilskuere. Rene redegjorde for aftaler med sponsorer. Der ligger et regneark med sponsorer som skal gennemgås. Alle sponsorer skal kontaktes. Sponsorudvalget arbejder videre med sponsorater.	Rene	
d) Årshjul	Der skal udarbejdes et årshjul. Har man input til årshjulet skal de sendes til Kim M og Lars S.		
3) Info til CVR om ny bestyrelse	Der skal oprettes medarbejder signatur.	Rene	
4) Materialer Mette Lyster tilbyder at være med til at søge penge.	Der mangler 3 mandsmål. Der er forsvundet ca. 18 mål i gennem en årrække. Mette Lyster tilbyder at være med til at søge penge.		
	Der er lavet en aftale med Uni-Sport, Der holdes et møde med Unisport og finder ud af omfanget.	Kim	
5) Holdsport	Medlemshåndteringen og kontingent opkrævningen flytte fra klubmodul til holdsport Der udarbejdes et oplæg til nye kontingent satser.	Ditte/Bo Ditte/Bo	
6) Baneplan	Baneplanen er under udarbejdelse.	Ole H/Bo	
7) Økonomi	Kvickly kort afleveret til Mette Lyster. Kan bruges som "låne" kort.		
8) Ungdom	Peter Enevoldsen er Ungdomsformand. På det førstkommende træner/holdleder skal der opfordres til at flere deltager i arbejdet omkring vores ungdom. Der laves et oplæg til en fælles træner og holder leder for ungdoms. Møde afholdes april. Det skal undersøges om man kan se anciennitet for træner i kluboffice.	Kasper Bo	
9) Senior	Henrik Sas/ Didde Larsen er seniorformænd.		

	Preben er ikke længere tilknyttet 1. Holdet. Der er fotografering for 1.,2. Og 3. Hold. 2., 3. Og andre senior hold informeres om de ændringer klubben gennemgår Hvad skal det koste for et hold hvis der spisning i klubben kantine. Jytte kontaktes Ungdomsmedlemmer gratis indgang ved Senior 1 kampe. Senior medlemsliste fremsendes til Mette Lyster til afkrydsning. Gratis hvis der er betalt kontingent.	Brian/Kim Brian Bo	
	10) Nyt Hjemmeside & facebook Der bør udarbejdes et sæt retningslinjer for hjemmeside og FB. Der skal udarbejdes en system oversigt.	Bo/Rene Bo	
	11) Diverse Klubhus: Kasper Kruse kontakter indgang til kommunen om ansøgning om midler til intern vedligeholdelse. Ungdoms hjørne med PlayStations mm. Der skal holdes en opstarters fest for det "nye" SB for hele klubben. Det kunne være i Maj. Sponsorer skal inviteres med. Der udarbejdes et oplæg. Vi vil have dameholdet tilbage i klubben. Brian vil gerne have noget information ud. Der er vigtig der kommer information ud. Der udarbejdes et oplæg. Skal vi tilbyde Flyer uddeling for vores erhvervsliv? Five a side D. 24 juni. Info vedr. salg af lotterisedler sendes til Peter Enevoldsen Der skal tegnes en bestyrelsesforsikring. Mette Lyster hører Peter Henriksen om status på en kvartalsregnskab. De næste bestyrelsesmøder: 11/4, 9/5, 7/6	Kasper Kasper Ditte/Brian Ditte Lars Sponsorudvalget Mette Rene Mette	